
Referat FAU-møte 14.november 2017 kl. 1800 
Til stede: Lene Østli, Thomas Rustad, Merete Vernfelt, Lene Wiinberg og Hanne Skartveit (referent) 
 
Sak 1:  
FAU-representant i 7B 
Vi har mottatt beskjed om at Lars Otto Andersen har trukket seg som FAU-representant i klasse 7 B. 
Lene Østli kontakter klassekontakt i klassen, slik at de kan erstatte Andersen. Inntil ny FAU-
representant er valgt, fungerer klassekontakten i dette vervet. 
 
Sak 2:  
Friday Fun 
Samarbeidet mellom FAU og Friday Fun er avviklet. 
 
Sak 3:  
Møte med Sporveien om utbygging av Sporveiens område på Holtet. 
Thomas representerte FAU på dette møtet, og orienterte resten av utvalget:  
Sporveien har laget en ROS-analyse av den planlagte utbyggingen. Etaten tar hensyn til at det er barn 
i området, og vil sette i gang flere tiltak. Blant annet vil det ikke foregå anleggsarbeid ved skolestart 
om morgenen, og det settes ut en vakt når anleggsbiler skal kjøre inn på området. Sporveien vil 
orientere gjennom skolens hjemmeside ved behov, og benytte seg av SMS-varslinger i spesielle 
tilfeller.  
Sporveien er tydelig på at etaten er åpen for innspill. Thomas mener vi har grunn til å være beroliget, 
ut fra den informasjonen vi har fått om de foreliggende planene. 
Lene foreslo at Bymelding.no og den tilhørende appen legges ut på skolens hjemmeside, slik at 
foreldre får kunnskap om at den finnes - og at den kan være nyttig i forbindelse med anleggsarbeidet 
som kommer. 
 
Møtet ble avsluttet ca 1930 
 


